
Geachte (duo)raadsleden, 
 
Deltafiber, de opvolger van Glasvezel Buitenaf, stuurt een dezer dagen een brief aan bewoners 
van het buitengebied van Zaanstreek-Waterland met de mededeling dat ze definitief besloten 
heeft om geen glasvezel aan te leggen in onze regio. 
 
In november 2020 kondigden Deltafiber in een brief aan de inwoners dit al voorzichtig aan. Als 
wethouders van Waterland, Wormerland, Oostzaan, Landsmeer en Edam-Volendam hebben wij 
toen het initiatief genomen om met Deltafiber om de tafel te gaan zitten, verschillende malen.   
 
Het argument van Deltafiber is dat ze een verkeerde inschatting heeft gemaakt van de vervuiling 
in de bermen. Werken in vervuilde grond maakt de aanlegkosten zo hoog dat de businesscase 
niet rond te krijgen is, aldus Deltafiber. De optie die ze vervolgens aandroegen was om de 
glasvezel in het wegdek aan te brengen. Dat levert echter bezwaren op bij de wegbeheerder, 
omdat onduidelijk is wat de consequenties daarvan zijn op langere termijn. 
 
Zowel bestuurlijk als ambtelijk hebben wij contact gezocht met de provincie, het 
hoogheemraadschap en OD IJmond om de beweringen van Deltafiber te toetsen. Zonder nieuwe 
inzichten en oplossingen.  
 
Wij zijn zeer teleurgesteld in Deltafiber. Hoewel het aanleggen van glasvezel geen taak van de 
overheid is, hebben wij ons voor het initiatief ingespannen. Bij aanvang om voldoende interesse 
te wekken om het mogelijk te maken, nu om het alsnog vlot te trekken. Helaas is dat laatste dus 
niet gelukt.  
 
Wij hopen dat een andere marktpartij het over zal nemen. KPN is flink aan het uitbreiden, maar 
de vraag is of zij ook in dunbevolkt gebied willen investeren. 
 
Het spijt me dat ik u geen positiever bericht kan sturen, maar ik hoop u hiermee voldoende op de 
hoogte te hebben gesteld. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Astrid van de Weijenberg  
Wethouder gemeente Waterland 

 


